
Protokół Nr 62 

z LXII Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 13 maja 2022 r. 

 

Stan Rady - 15 radnych. 
Obecnych - 14 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 

 

W obradach wzięli udział następujący radni;  

Kamil Bialik, Karolina Białecka, Jaromir Chojecki, Ewa Galińska, Hubert Jarek, Janina Moława, Witold 

Mossakowski, Piotr Napłoszek, Jolanta Nowakowska, Krzysztof Ołpiński, Bożena Osiadacz, Krzysztof 

Wiśniewski, Hanna Młynarska, Renata Pawłowska. 

Nieobecni: Waldemar Parol. 
 

Posiedzenie Sesji Rady Miasta odbyło się w dniu 13 maja 2022 r. (piątek) o godz. 15.30  

w trybie on-line na platformie ZOOM. 

 

Porządek obrad Sesji: 

1.Otwarcie LXII Sesji Rady Miasta Milanówka i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Milanówka na 2022 r. 

3.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata  

2022–2040. 

4.Zakończenie LXII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

 

Ad.1. 

Otwarcie LXII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jolanta Nowakowska otworzyła obrady LXII Sesji Rady Miasta 

Milanówka w dniu 13 maja 2022 r. stwierdzając quorum. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Milanówka Jolanta Nowakowska poinformowała, że posiedzenie 

zostało zwołane w trybie pilnym przez Burmistrza Miasta Milanówka. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad bez zmian. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 2- głos wstrzymujący, 1- przeciw, 3- nb., pozytywnie zaopiniowała 

porządek obrad bez zmian. 

 

Ad.2. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Milanówka na 2022 r. 

Skarbnik Miasta p. Bożena Sehn przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Milanówka  

na 2022 r. 

W projekcie budżetu na 2022 r. nastąpiły następujące zmiany. 

Planuje się zwiększyć dochody o kwotę 1 003 947,26 zł. Są to następujące środki:  

418,84 zł – dotacja celowa ze środków unijnych na realizacje projektu Wirtualny Warszawski Obszar 

Funkcjonalny; 

86 845,42 zł – podatek, który płaci się od tzw. ”Małpek”, a część opłaty za zezwolenie za sprzedaż napojów 

alkoholowych w obrocie hurtowym od tego roku stanowi źródło dochodów gminy; 

51 051,00 zł – wpłata środków z Funduszu Pomocy z Ministerstwa Finansów, które otrzymała każda gmina.  

Są to środki dodatkowe z tytułu wsparcia w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych  

z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy;  

7 000,00 zł –  dochody SP1 w Milanówku, która wygrała Eko-Graf w konkursie, w ramach programu „Velvet. 

Piątka dla Natury” pod honorowym patronatem Ministerstwa Ochrony Środowiska; 

858 532,00 zł –  z Funduszu Pomocowego, przeznaczona na pomoc dla uchodźców z Ukrainy tzn. wypłatę 

świadczenia 300+ (76 500,00 zł), na zapewnienie posiłku dla dzieci i młodzieży (12 532,00 zł), bezpłatną 

pomoc psychologiczną (1 500,00 zł). Zadania są realizowane w CUS; 

768 000,00 zł –  zawarta w ww. kwocie, która jest przeznaczona na wypłatę świadczeń pieniężnych  

na podstawie art. 13 Ustawy o pomocy dla obywateli Ukrainy, wypłacana w UMM dla mieszkańców, którzy 

przejęli uchodźców z Ukrainy. Jest to 40zł dziennie na jednego uchodźcę. 

Wydatki również stanowią kwotę 1 003 947,26 zł. 

 

 

 

 



Wydatki.  

Proponuje się zwiększyć wydatki o 1 481 766,98 zł. Różnica 477 819,72 zł będzie pochodzić z przychodów 

tzw. wolnych środków, które zostały po rozliczeniu roku 2021 i które to środki rozlicza się fizycznie  

na podstawie sprawozdania organu, wykonywanego do dnia 31 kwietnia. 

BMM proponuje wydać te środki na: 

30 000,00zł na wypłatę zaległego ekwiwalentu strażakom za udział w akcjach ratowniczych, działaniach 

ratowniczych, szkoleniach; 

67 939,00zł proponuje się przeznaczyć na zwiększenie wydatków Straży Miejskiej, która wystąpiła  

z początkiem roku do BMM z wnioskiem o zwiększenie planu wydatków, zwłaszcza na pokrycie kosztów 

wynagrodzeń dla strażników miejskich. Jest to kwota 117 639,00 zł. Na zakup paliwa do samochodów 

służbowych 10 000,00 zł, 35 000,00 zł na zwiększenie wydatków na energię elektryczną, 5 000,00 zł  

na pokrycie kosztów szkoleń dla strażników miejskich. Komendant wystąpił o dodatkowe środki na droższą 

energię elektryczną potrzebną do funkcjonowania monitoringu miejskiego w kwocie 28 000,00 zł. 

Wolne środki. 

Proponuje się wprowadzić plan wydatków bieżących w kwocie 130 000,00 zł do CUS na realizację zadań 

związanych z usługami rehabilitacyjnymi dla mieszkańców gminy. 

Pani Sehn poinformowała o autopoprawce dotyczącej braku jednego zdania w uzasadnieniu. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji poinformowała, że opinia Komisji była pozytywna  

z wcześniej zaproponowanymi zmianami. W wyniku wniosku złożonego przez członka komisji 

zaproponowano zdjęcie z projektu uchwały: 

Punktu 3 dotyczącego: w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne, ochrona przeciwpożarowa z przeznaczeniem 

na wypłatę zaległego ekwiwalentu strażakom za udział w akcjach ratowniczych w kwocie 30 000,00 zł.  

Punktu 4 dotyczącego: w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne, ochrona przeciwpożarowa łącznej kwoty 

67 939, 00 zł na zwiększenie wydatków Straży Miejskiej w zakresie kosztów wynagrodzeń, zakupu paliwa, 

energie elektryczną, szkolenia. 

Punktu 5 dotyczącego: zwiększenia planu wydatków o kwotę 28 000,00 zł dla Straży Miejskiej w zakresie 

wzrostu energii elektrycznej na monitoring miejski. 

Punktu 9 dotyczącego: działu 851 Ochrona zdrowia, rozdziale 85195, zwiększa się plan wydatków  

o 130 000,00 zł na realizację zadań związanych z usługami rehabilitacyjnymi. 

Punkt 13 dotyczący: zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 70 000,00 zł z przeznaczeniem na organizację 

wydarzenia pn. Dzień Milanówka.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta zaproponowała przegłosowanie wniosku w kształcie przegłosowanym 

podczas Komisji Budżetu i Inwestycji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wniosek dotyczący przegłosowania projektu 

uchwały w kształcie zaproponowanym podczas Komisji Budżetu i Inwestycji dotyczący zdjęcia punktu 3:  

w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne, ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 75412 Ochotnicze Straże 

Pożarne, zwiększa się plan wydatków o kwotę 30 000,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę zaległego 

ekwiwalentu strażakom za udział w akcjach ratowniczych, działaniach ratowniczych, szkoleniach  

i ćwiczeniach.   

Rada Miasta w głosowaniu: 3-za, 7- przeciw, 1- wstrzymujący, 4-nb, negatywnie zaopiniowała wniosek jw. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wniosek dotyczący przegłosowania projektu 

uchwały w kształcie zaproponowanym podczas Komisji Budżetu i Inwestycji dotyczący 

zdjęcia punktu 4: w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 75416 

Ochotnicze Straże Pożarne, zwiększa się plan wydatków bieżących o kwotę 167 639,00 zł dotyczących 

pokrycia zwiększeń w zakresie kosztów wynagrodzeń, zakupu paliwa, elektryczną, szkolenia dla strażników 

miejskich. 

Rada Miasta w głosowaniu: 5-za, 6- przeciw, 1- wstrzymujący, 3- nb., negatywnie zaopiniowała wniosek jw.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wniosek dotyczący przegłosowania projektu 

uchwały w kształcie zaproponowanym podczas Komisji Budżetu i Inwestycji dotyczący 

zdjęcia punktu 5: w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 75495 

pozostała działalność, zwiększa się plan wydatków o kwotę 28 000,00 zł dla Straży Miejskiej w zakresie 

wzrostu energii elektrycznej na monitoring miejski. 

Rada Miasta w głosowaniu: 4-za, 7- przeciw, 1- wstrz., 3-nb., negatywnie zaopiniowała wniosek jw.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wniosek dotyczący przegłosowania projektu 

uchwały w kształcie zaproponowanym podczas Komisji Budżetu i Inwestycji dotyczący 



zdjęcia punktu 9: w dziale 851 Ochrona zdrowia, rozdziale 85195, zwiększa się plan wydatków o 130 000,00 zł 

na realizację zadań związanych z usługami rehabilitacyjnymi. 

Rada Miasta w głosowaniu: 3-za, 5-przeciw, 4- wstrz., 3-nb., negatywnie zaopiniowała wniosek jw. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wniosek dotyczący przegłosowania projektu 

uchwały w kształcie zaproponowanym podczas Komisji Budżetu i Inwestycji dotyczący zdjęcia punktu 13: 

 w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział 92109, dotyczy zwiększenia planu 

wydatków bieżących na kwotę 70 000,00zł przeznaczonych na organizację wydarzenia pn. Dzień Milanówka 

2022. 

Rada Miasta w głosowaniu: 5-za, 5- przeciw, 1- wstrz., 4-nb., wniosek nie przeszedł. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu 

miasta Milanówka na 2022 r. 

Rada Miasta w głosowaniu: 4-za, 4- przeciw, 4- wstrz., nb-3, uchwała nie została podjęta.  

 

Ad.3. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata  

2022–2040. 

Skarbnik Miasta Bożena Sehn poinformowała, że projekt uchwały w kształcie przedstawionym przez BMM 

zawiera w objaśnieniach nast. inf.: 

Zwiększenie dochodów, wydatków i przychodów, tak aby nastąpiła zgodność ze stanem po zmianach  

w budżecie Miasta Milanówka na 2022 rok. Jest zgodność z uchwałą, która nie została przyjęta. 

W przedsięwzięciach bieżących proponuje się zwiększyć limit dla Wirtualnego Warszawskiego Obszaru 

Funkcjonalnego o kwotę 523 056,00 zł. Zmiana wynika z zaakceptowania przez instytucje pośredniczącą 

zmiany projektu budżetu na 2022 rok. Projekt jest realizowany przez Miasto Stołeczne Warszawa, Milanówek 

w nim uczestniczy. W przedsięwzięciu majątkowym w zakresie Wirtualnego Warszawskiego Obszaru 

Funkcjonalnego proponuje się zwiększyć środki o 1 804,02zł. Pani Sehn zgłosiła autopoprawkę zmieniającą 

budżet - w przedsięwzięciach należy dopisać zdanie: „W przedsięwzięciu pn. „Rozwój - Aktywność - Praca” 

zwiększa się limit wydatków na 2022 rok, o kwotę 520 076,00zł stanowiącą wkład własny”. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2022–2040. 

Rada Miasta w głosowaniu: 4-za, 5- przeciw, 3- wstrz., 3- nb., uchwała nie została podjęta.   

 

Ad.4.  

Zakończenie LXII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jolanta Nowakowska podziękowała za udział w LXII Sesji Rady Miasta 

Milanówka, zamykając jej obrady. 

Integralną częścią protokołu jest nagranie z sesji opublikowane na stronie Miasta Milanówka. 

 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Milanówka 

|-| 

Jolanta Nowakowska 

 

Protokółowała 

|-| 

Małgorzata Obwojska 


